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Met plezier geef ik u de gevraagde reactie op De staat van de rijkscollectie; 
Nederlands Openluchtmuseum. Het rapport bevat een heldere en krachtige 
samenvatting van de bevindingen van uw inspecteurs bij het uitvoeren van 
de inspectie eerder dit jaar in ons museum. Wi j herkennen ons in het 
geschetste beeld. Sinds de vorige inspectie in 2009 hebben zich binnen het 
collectiebeheer verschillende nieuwe ontwikkelingen voorgedaan, zoals 
grootschalige restauraties aan de onroerende collectie tussen 2009 en 2012, 
de implementatie van Spectrum en het concretiseren van de ambitie voor 
een nieuw depot; het CollectieCentrum Nederland. Deze ambities staan 
onder meer beschreven in het collectiebeleidsplan Kiezen en delen. Het 
depot, dat samen met het Rijksmuseum, de Rijksdienst voor het Cultureel 
Erfgoed en Paleis Het Loo ontwikkeld wordt, zal naar verwachting in 2020 
de deuren openen. In uw brief benoemt u de noodzakelijke en zeer 
gewenste kwaliteitsverbetering in de depotopslag die door het 
CollectieCentrum Nederland zal ontstaan. Voor het NOM zal ook de 
efficiëntie verbeteren, doordat alle opslag op één locatie zal plaatsvinden. 
Wij verheugen ons bovendien op de goede faciliteiten onder handbereik en 
de samenwerking met de collega-erfgoedbeheerders. 

Het rapport De staat van de rijkscollectie; Nederlands Openluchtmuseum 
heeft onze medewerkers gemotiveerd, omdat er uit blijkt dat het ons lukt 
om met de beschikbare middelen goede resultaten in het beheer en behoud 
te bereiken. Tot ons genoegen heeft er voor het eerst een officiële inspectie 
van de onroerende collectie plaatsgehad. Zeker na de inspanningen van de 
laatste jaren, waarin het achterstallig onderhoud van de museale gebouwen 
is weggewerkt en het planmatig onderhoud goed is georganiseerd, is het fijn 
om te lezen dat er waardering is voor het bereikte niveau. 

Wi j zijn ons zeer bewust van de verbeterpunten waar u de aandacht op 
vestigt. Hieronder een korte reactie per onderwerp. 
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De opschoning van de collectieregistratie, in het bijzonder voor wat 
betreft de zgn. X-nummers. Zorgvuldigheid heeft geleid tot een veel 
langere tijdsdoorloop van dit complexe traject, dan in aanvang 
verwacht. Deze zorgvuldigheid bleek o.i. terecht te zijn, want in 
omstreeks 20% van de gevallen zijn wij er in geslaagd een match te 
maken met een bestaand inventarisnummer, waarbij het object eerst 
vermist leek. In totaal betreft dat ruim 900 objecten uit de rijkscollectie. 
Niettemin is de behoefte om het project af te ronden intern zeer groot. 
Begin volgend jaar zal het onderzoek klaar zijn, kunnen de laatste 
besluiten worden genomen en vervolgens kan het zowel administratief 
als fysiek worden afgerond in de eerste helft van 2016. 

CHV-plan evalueren en oefenen. Wi j erkennen dat het regelmatig 
oefenen van CHV nodig is. Inmiddels is het houden van oefeningen 
standaard opgenomen in de jaarplanning. Gelukkig is gebleken dat bij 
incidenten, zoals een schimmeluitbraak eind 2014, de CHV-opvolging 
goed functioneert. 

Zichtbaarheid collectie op internet. Dit speerpunt uit het 
collectiebeleidsplan Kiezen en delen was misschien wat hoog gegrepen 
voor de huidige beleidsperiode. Tegelijkertijd was het zinvol om dit 
speerpunt te hebben benoemd, het gaf nadrukkelijk mede-richting aan 
ons ICT-beleid. Wi j liepen tegen de grenzen en tekortkomingen van 
onze ICT-mogelijkheden aan. Gezien het speerpunt collectie
ontsluiting en de uitdagingen van de Canon van Nederland was het 
nodig om de ICT-organisatie en de technische inbedding geschikt te 
maken voor de huidige opgaven. Mede dankzij het Canonproject zijn 
wij inmiddels een heel eind gevorderd in dat proces. Op afzienbare 
termijn zullen er daarom grotere aantallen collectievoorwerpen online 
kunnen worden gezet. 

Ik hoop u hiermee voldoende zicht te hebben gegeven op de context en de 
opvolging van de door uw Inspectie benoemde verbeterpunten. 
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